
 

 
 
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 

 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 

 
datum:   18 januari 2023 
van:   Arjan de Kok 
onderwerp:  Veerponten Gelderland 
 
 
Inleiding 
Het voortbestaan van een kleine vijftig veerponten in Gelderland loopt gevaar. De veerpontencoalitie, 
bestaande uit organisaties als de ANWB, de Fietsersbond en de Vrienden van de Veerponten, exploiteert 
deze veerponten, waarbij tekorten in de begroting worden aangevuld vanuit het Gelders Verenfonds. 
Dit fonds wordt via een provinciale subsidie aangevuld. De provincie heeft echter besloten deze 
aanvulling per 2024 stop te zetten, omdat zij van mening is dat dit een gemeentelijke aangelegenheid is. 
Tienduizenden scholieren, fietsers en wandelaars kunnen van deze beleidskeuze de dupe worden. Met 
name scholieren moeten ver omrijden om op dezelfde school te kunnen blijven. Ook kunnen de kosten 
voor ouders enorm oplopen in deze toch al dure tijden. 
 
Naar aanleiding van het bovenstaande worden de volgende vragen aan Gedeputeerde Staten (GS) 
gesteld: 
 
Vragen 
 
1) Bent u bekend met het bericht dat Gelderse veerponten door uw beleidskeuze in hun voortbestaan 
worden bedreigd? (1) 
 
2) Deelt u de mening dat met het verdwijnen van de veren een hele belangrijke verbinding in Gelderland 
verdwijnt?  
 
3) Deelt u de mening dat de Provinciale overheid een betrouwbaar partner moet zijn en scholieren, 
fietsers en wandelaars niet zo maar met extra kosten of opheffing van diensten moet confronteren? 
 
4) Waarom wilt u geen steun meer geven aan het Gelderse Verenfonds? Is Provinciale Staten hierin 
nadrukkelijk gekend? Graag een gedetailleerd antwoord, waarbij u ook de mogelijke gevolgen in kaart 
brengt.  
 
5) Heeft u de bereidheid om via subsidies de exploitatietekorten van veerponten aan te vullen, zodat 
Gelderland goed bereikbaar blijft? Is het mogelijk hiervoor ruimte in de begroting te vinden? Graag een 
gedetailleerd antwoord.  
 
 
Groep De Kok (GDK) Arjan de Kok 
 
 

                                                             
1 https://www.hartvannederland.nl/regio/gelderland/vrees-pontjes-verdwijnen-zonder-probleem  


